
Protokoll fört vid styrelsemöte med Stöde Södra Viltvårdsområde 2016-02-07  
Plats: Pålsgården 
 
Närvarande styrelsen: Bengt Karlsson, Lars Wiström, Alf Wicksell, Kjell Eriksson, Curt Högbom, 
Hans Göran Hådén, Anders Westrin, Sören Ödmark 
 
 

§ 1 
Ordförande Lars Wiström hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 

 
§ 2 

Dagordningen godkändes 
 

§ 3.1 
Till sekreterare för mötet valdes Sören Ödmark. 

 
§ 3.2 

Kjell Eriksson utsågs att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
 

§ 4 
Inrapportering till viltdata har fortfarande inte fungerat och i första hand gäller det Klackens  
jaktlag. Ordförande konstaterade att jakten för säsongen nu kan anses avslutat och att i stort 
sett målet om avskjutning är uppnått. Ordf. påpekade också att han har ett personligt ansvar  
vid inrapporteringen till länsstyrelsen. Om den inte är korrekt kan det innebära påföljder för  
ordf.   

§ 5 
A. Älgskötselplan  
På förslag från ordf. beslöts att viltvårdsområdet skall till länsstyrelsen lämna in en plan 
på 4,1 /1000. Under 2014 har avskjutningen hittills varit 4,32. Man bör ta ad notam att den 
totala arealen nu kommer att ändras. 
 
B. Omfördelning av areal. 
Nuvarande älgskötselplan har baserats på 19 242 ha. Den nya arealen som registrerats hos läns- 
styrelsen är 18 622 ha. Skillnaden som skall fördelas är alltså 620 ha. På uppdrag har Bengt K. 
räknat arealerna på de icke jaktbara sjöarna, Viggesjön 312 ha, Gimsjön 151 och  
Stödejön 424. Totalt 887 ha. Han har gjort ett preliminärt förslag på hur avdragen skall för- 
delas på de olika jaktlagen som redovisas i bilaga 1. Differensen 887-620=267 föreslås  
fördelas procentuellt. Se komplettering på bilaga 1. 
    

§ 6 
Balans- och ekonomirapporten (bilaga 2) cirkulerade runt för påseende och ordf. förklarade 
att han skall distribuera den per mail till styrelsen. Styrelsen godkände att rapporterna kunde 
tillställas revisorerna för granskning. 

§ 7 
Ordf. informerade att inga obsrapporter på kronvilt hade inkommit ej heller något skjutet. 
Diskuterades om kronhjort fortsättningsvis skall ingå under högvilt. Styrelsen var enig att så 
skulle vara fallet.   

§ 8 
A. Uppsägningar 
Jakträtter på fastighet Usland 3:7, Håkan Larsson(49ha), Ragnar Lundgren(100ha),  
Hans-Göran Hådén(100ha) och Mikael Widmark(100ha) har sagts upp. Tommy Hedlund har 
sagts upp för jakträtt på småvilt av Kjell Johansson, Östanå 1:6.   
 
B. Nya arrendatorer 
Mikael Widmark har fått arrende av Lena Pålsson, Usland 1:15. Martin Idh har fått arrende av 
Martin Ström. Örjan Åström har förvärvat Fanbyn 4:46 och ansökt om jakträtt för  
fastigheten 4,47 ha. Styrelsen rekommenderar att fastigheten tillerkänns egen jakträtt.  
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§ 9 
Saltstenar, finns för avhämtning hos Ulf Sjölinder.  
Utbildning, för viltvårdesområdets jägare. Ordf. planerar att engagera kunnig person t.ex.  
Göte Grubb eller någon från Länsstyrelsen för en informations och utbildningskväll. 
Styrelsen ställde sig positiv till förslaget. 
Spillningsinventering. Ordf. informerade att en sådan kan komma att anbefallas under året. 
Jaktledarutbildning. Per Norbäck har anmält sig till kurs den 5 mars.  

 
§ 10 

Nästa möte är stämman den 28 februari kl 18:00. Plats: Stödehuset.  
Annons sätt in i någon av tidningarna Sundsvalls Tidning eller Sundsvalls Nyheter. Sören Ö.  
ansvarar för att så sker. 
Kjell E. bokar lokal. 

 
§ 11 

 
Ordf. avslutade mötet 
 
Vid protokollet                          
 
 
Sören Ödmark 
 
 
Justeras                                  
 
Lars Wiström                                             Kjell Eriksson 
Ordf   Justerare 
 

Övriga frågor 
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Bilagor. Bil 1, Arealer icke jaktbar mark. Bil 2, Ekonomirapporter 


